
Protokół Nr 43/2018 

 

z posiedzenia  Komisji  Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu  

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 24 października 2018 r. godz. 15.00 – 15.20 

w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

Obradom przewodniczył: Przewodniczący Komisji – Mariusz Łata 

 

1. Lista obecności – w załączeniu. 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 

Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia: 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji – Pan Mariusz Łata 

otworzył posiedzenie, stwierdzając quorum  

na podstawie listy obecności.  

I. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opiniowanie projektów uchwał na sesję 

Rady Miasta Ostrowca Święto-

krzyskiego w dniu 26 października  

2018 r. w sprawie: 

 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie 

Statutu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sekretarz Miasta – Pani Anna Niedbała wyjaśniła, 

że przedmiotowy projekt uchwały wynika  

ze zmian w ustawie o samorządzie gminnym. 

Nowością wprowadzoną przez nowelizację ustawy 

jest transmisja obrad sesji oraz głosowanie  

za pomocą systemu elektronicznego. Zmiany 

dotyczą również interpelacji, gdyż z porządku 

obrad sesji zniknie taki punkt. Interpelacje będą 

mogły być składane wyłącznie na piśmie  

do Przewodniczącego Rady Miasta, który będzie 

je przekazywał Prezydentowi Miasta. Prezydent 

Miasta będzie miał 14 dni na odpowiedź na 

interpelację. Przewodniczący Rady Miasta będzie 

natomiast tylko informował radnych o złożonych 

interpelacjach. Nowością jest również 

wprowadzenie nowej komisji – Komisji skarg, 

wniosków i petycji, jak również obligatoryjne 

realizowanie przez gminy budżetu 

obywatelskiego. Ustawa wprowadziła również 

konieczność przeprowadzenia corocznej debaty na 

temat stanu gminy. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały zmieniająca 

uchwałę w sprawie Statutu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski (projekt uchwały w załączeniu do 

protokołu). 
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II.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

III.  

 

 

2) rozpatrzenia skargi na działalność 

Dyrektora Publicznej Szkoły 

Podstawowej Nr 3 w Ostrowcu 

Świętokrzyskim. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zmiany w ostrowieckiej oświacie w 

kadencji 2014 – 2018.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sprawy różne. 

 

 

Radny Andrzej Pałka zwrócił się z zapytaniem, 

czy przedmiotowa kwestia dotyczyła tylko jednej 

placówki oświatowej. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw 

Społecznych – Pan Jan B. Malinowski wyjaśnił,  

że skarga dotyczyła tylko jednej szkoły, ale 

kwestia kont e-mailowych jest już rozwiązana  

we wszystkich placówkach. Poinformował,  

że poprzednio dyrektorowie szkół wybierali 

adresy na darmowych portalach, jednak teraz już 

wszystkie adresy zostały ujednolicone. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora 

Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 3  

w Ostrowcu Świętokrzyskim (projekt uchwały  

w załączeniu do protokołu). 
 

 

Radny Andrzej Pałka zwrócił się z zapytaniem, 

czy przewidywane są ruchy kadrowe na koniec 

obecnego roku szkolnego. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw 

Społecznych – Pan Jan B. Malinowski 

poinformował, że w gimnazjach jest 

zatrudnionych 58 osób na stanowiskach 

nauczycielskich oraz 18 pracowników 

administracji i obsługi.  Wyjaśnił, ze nie będzie 

możliwe zagospodarowanie tych pracowników w 

innych jednostkach. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, 

Kultury i Sportu – Pan Mariusz Łata stwierdził, że 

problem ten będzie z pewnością poruszony w 

przyszłej kadencji. 

 

Członkowie Komisji przyjęli do wiadomości 

przedmiotową informację. (informacja  

w załączeniu do protokołu). 

 

Nie zgłoszono 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono. 

Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 

 

Protokołowała:                                     Przewodniczył: 

 

Anna Krakowiak              Przewodniczący Komisji 

           

  Mariusz Łata  


